
FRÅGA 

till kommunstyrelsens ordförande Peter Rosholm ($): 

I budgeten för 2017 finns ett utredningsuppdrag som tillkom efter att vi moderater 

uppmärksammat lokalproblemen på Bollegården. Det är dels ett mycket akut behov av 

administrativa lokaler och dels ett stort behov av utökat utrymme för de många aktiviteter 

som arrangeras, i synnerhet i Bollegårdens allrum. 

Det var vid budgetmötet den 15 juni 2016 som Kommunfullmäktige beslutade om följande 

uppdrag: 

"Utreda möjligheterna att utveckla en träffpunkt för äldre kring Bollegården samt tillmötesgå 

behovet av administrativa lokaler" 

Utredningsuppdraget, som rimligen bör överlämnas till hyresvärden, Stiftelsen Bollebygds 

Hyresbostäder, väckte stora förväntningar från såväl berörd personal som våra mycket aktiva 

pensionärsorganisationer och man ställde stora förhoppningar till ett snabbt agerande från 

den politiska majoriteten. 

Det har nu gått 9 månader sedan beslutet togs och något uppdrag har fortfarande inte 

överlämnats till Stiftelsen. Eftersom det inte kan vara vare sig svårt eller särskilt tidsödande att 

ge ett sådant uppdrag undrar många med mig vad som är problemet. 

Min fråga blir därför mycket enkel: 

Varför har du fortfarande, efter 9 månader, inte sänt detta utredningsuppdrag vidare till 

Stiftelsen Bollebygds Hyresbostäder? 


